

4 جي جيديني ش.ذ.م.م. "4G Ghidini Srl" هي شركة متخصصة في إنتاج صمامات كروية ووصلات من الفولاذ المقاوم للصدأ. تأسست شركة 4 جي جيديني في عام 1978 بواسطة 4 إخوة من عائلة جيديني "Ghidini"، يتمتعون بأكثر من 40 عامًا من الخبرة، وقد حددت دائمًا جودة المنتج والخدمة كأهدافها الرئيسية. تعد جودة المنتج مضمونة بفضل استخدام مواد خام قادمة حصريًا من الاتحاد الأوروبي، وتحويلها ومعالجتها بالكامل في موقع الإنتاج في لوميتساني، بريشيا. وتنتج جودة الخدمة من توفر جميع العناصر المقترحة في المخزن، وهي قيمة مضافة من حيث العرض وضمان لحسن التوقيت في التسليم. يتم تصميم جميع المنتجات، وتصنيعها، واختبارها بنسبة 100% قبل تسويقها، باتباع ممارسات البناء الصحيحة المعتمدة واستخدام أحدث الآلات، لضمان حصول المستخدمين النهائيين على منتج عالي المستوى. إن الشركة معتمدة بمعيار **UNI-EN ISO 9001: 2015**؛ يتم ضمان إمكانية تتبع المنتج طوال عملية الإنتاج، من دخول المواد الخام، إلى المعالجة اللاحقة، وحتى الوصول إلى المنتج النهائي.

لا يتم استخدام أي عملية استيراد، وذلك لأنه منتج 100% صنع في إيطاليا. تُستخدم منتجات 4 جي جيديني في أكثر التطبيقات الصناعية تنوعًا، بما في ذلك صناعة الأدوية، والتكنولوجيا الحيوية، ومستحضرات التجميل؛ وصناعة الأغذية والمشروبات؛ والصناعة الكيميائية، وتصنيع ومعالجة المياه وإنتاج الطاقة. المنتج المثالي لصناعة الأدوية هو الصمامات الكروية ذات الإحكام المغلف، والتي تمنع رواسب السوائل بداخلها. يضمن الصمام، القابل للإزالة بسهولة، تنظيفًا أفضل وصيانة سريعة؛ توفر اللسعة الخارجية اللمعة منتجًا مع الاهتمام بأدق التفاصيل. لصناعة المواد الغذائية تستطيع 4 جي جيديني تقديم حلولًا محددة متنوعة، بما في ذلك تجهيزات الغسل وممر الخزائير؛ بالإضافة إلى ذلك، تتوفر جميع الصمامات أيضًا في الإصدار المزود بغطاء تسخين، وهو مثالي للاستخدام في إنتاج الشوكولاتة. تتوافق جميع منتجات 4 جي جيديني مع لائحة المواد الملائمة للأغذية "MOCA" (1935/2004/EC). بالنسبة للصناعة الكيميائية، تضمن الصمامات والوصلات المصنوعة بالكامل من قضيب من الفولاذ المقاوم للصدأ Aisi 316L أقصى توافق مع أكثر السوائل الأكلة وأصعب ظروف الاستخدام. الصمامات الكروية معتمدة وفقًا لتوجيه البيئات المعرضة للانفجار **ATEX II 2 GD T4**. بالإضافة إلى ذلك تتوافق المنتجات مع اللائحة الفنية **EAC TR CU 010/2011** و **EAC TR CU 032/2013**. تسمح أنواع التوصيلات المتنوعة المتاحة بتخصيص الصمامات الكروية وفقًا لاحتياجاتك، مما يجعلها مناسبة للتركيب على أي منظومة. بفضل تحديات الماضي والحاضر، أصبحت 4 جي جيديني مستعدة للتحديات المستقبلية.



## صمامات كروية ووصلات من الفولاذ المقاوم للصدأ

### Stainless Steel Ball Valves and Fittings

1978 - 2022  
44  
ANNIVERSARIO

4G Ghidini Srl  
Via Ruca, 400 (Z.I)  
25065 Lumezzane (Brescia) Italy  
Tel. +39 030 8925953  
info@4gghidini.it • www.4gghidini.it

PED DIR. 2014/68/UE



UNI EN ISO 9001:2015



ATEX  
2014/34/UE



M.O.C.A.  
CE  
1935/2004



Laser Marking



Welding



Cut



Turning

4G Ghidini Srl is specialized in producing **stainless steel ball valves and fittings**.

4G Ghidini was founded in 1978 by the 4 Ghidini brothers. The company, with over 40 years of experience, has always set the product and service quality as its main objective. **Product quality** is ensured by using raw materials exclusively sourced in the European Union and by processing them entirely in the production site located in Lumezzane, Brescia. **Service quality** relies on prompt stock availability of all the proposed items, added value in terms of offer and timely deliveries.

All the products are designed, manufactured and 100% tested before being marketed, following a correct certified construction practice and with the aid of highly advanced machinery to guarantee end-users a high-level product. The company is **UNI EN ISO 9001:2015 certified**. Product traceability is guaranteed throughout the entire production process, from the entry of raw materials to subsequent processing, up to the finished product. 4G Ghidini product is **100% Made in Italy**, no import particulars are used. 4G Ghidini products are used in the most varied industrial applications, including **pharmaceutical**, biotechnological and cosmetic industry; **food** and beverage; **chemistry**, process, water treatment and energy production.

Ball valves with enveloping seals, which prevent fluid deposits inside them, are the ideal product for the pharmaceutical industry. The valve, easily removable, guarantees better cleaning and quick maintenance; the external polish finish offers a treated in details product. 4G Ghidini can provide various specific solutions for the food industry, including arrangements for washing and Pig passage; in addition, all its valves are also available with heating jacket, ideal for use in the production of chocolate. All our products comply with **MOCA regulation (1935/2004/EC)**.

For the chemical industry, the valves and fittings made entirely in Aisi 316L from bar ensure maximum compatibility with the most aggressive fluids and the most critical conditions of use. Ball valves are **ATEX II 2 G-D T4 certified**. Products also comply with the technical regulation **EAC TR CU 010/2011** and **EAC TR CU 032/2013**. The different types of connections allow 4G Ghidini to customize ball valves according to customer's needs, making them suitable for installation on any system. Strengthened of the past and present challenges, 4G Ghidini is ready for the future ones.